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Aanwezig: 
 

Voorzitter en commissiegriffier 
• W. Doorn (voorzitter) 
• A.E. Helmig (commissiegriffier) 
 

Commissieleden  

• VVD-fractie:  
J. Bartlema, S.H. van Klink 

• Fractie Leefbaar Huizen: 
L. Veer, R.W. de Bruijn 

• Fractie Dorpsbelangen Huizen: 
B.J. Okkema, T.J.J. Erbé 

• CDA-fractie: 
• D.C. van Deutekom, M. Vos 
• D66-fractie:  

F. Fitskie 
• GroenLinks-fractie: 

M.J. van den Berge, M. Mdaghri 
• PvdA-fractie:  

M.N. Leeuwin, M. Vreedeveld 
• ChristenUnie-fractie: 

M. Terlouw, C.G. de Kok 
• SGP-fractie: 

R.J.C. Bource  
• Transparant Huizen-fractie: 

L. Schaap  
 

Griffie 
• J. Veenstra (raadsgriffier)  

 

College 
• F.F.H. van der Kleij  
• K. van Werven  
 
 

Afwezig: 

 

 

Resumé van de openbare commissievergadering Sociaal Domein 
 
Datum: 27 juni 2023 
Aanvangstijd:  20.00 uur 
Eindtijd: 23.28 uur 
Locatie:  Raadzaal gemeentehuis van Huizen 
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1. Opening 
 De voorzitter opende de vergadering om 20.00 uur en heette alle aanwezigen welkom. 
 Volle tribune. 
  
2. Mededelingen 
 De voorzitter vraagt aandacht voor de wijze van aanspreken en het spreken via de 

voorzitter.  
  
3. Vaststellen vergaderorde 

  Ingestemd werd met het voorstel van de voorzitter om agendapunt 7.1. en 7.2 om te   
  wisselen. Agendapunt 7.2. sluit dan aan op de insprekers over dit onderwerp. 
  Agendapunt 7.6 en 7.7 zullen samengevoegd worden. 

Er zijn 5 mededelingen en 1 ingekomen stuk aangemeld als bespreekpunt, toegevoegd 
aan de agenda (7.6 tot en met 7.10) 
 
Opgemerkt wordt dat deze vergaderronde een grote hoeveelheid stukken bevat. De 
voorzitter zegt toe dit nogmaals in te brengen tijdens de agendacommissie.  

 
4.     Vaststellen resumé(s) 
4.1 Resumé van de openbare vergadering d.d. 9 mei 2023 

Ongewijzigd door de commissie vastgesteld. 
  
5. Informatie van het college. 
5.1 Mededelingen van het college en/of portefeuillehouder(s) 
 De resterende mededelingen (die niet voor behandeling zijn aangemeld) zijn voor 

kennisgeving aangenomen. 
   
5.2 Mondelinge mededelingen omtrent actuele ontwikkelingen 
 Er waren geen mondelinge mededelingen. 
   
5.3 Vragen aan het college 

Beantwoording commissievragen van mevrouw Terlouw (ChristenUnie) over 
Overeenkomst SRO Huizen BV 
- Na beantwoording van de vragen, door wethouder Van der Kleij, werd de 

beantwoording voor kennisgeving aangenomen. 
 

Beantwoording commissievragen van de heer Vreedeveld (PvdA) over diverse 
onderwerpen met betrekking tot het Sociaal Domein. 
- Na beantwoording van de vragen, door wethouder Van Werven, werd de 

beantwoording voor kennisgeving aangenomen. 
 

6. Spreekrecht voor burgers. 
• Ingesproken werd door de heer Meijers, voorzitter BSV de Zuidvogels, over 

toekomst HBS Zuidvogels, welk onderwerp niet op agenda is opgenomen. 
 

Nadat er diverse vragen werden gesteld aan én werden beantwoord door de heer 
Meijers, nam de commissie het inspreken ter kennisgeving aan. 
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• Ingesproken werd door mevrouw Westrum, directeur Vrijwilligers Centrale Huizen, 
over aanvraag extra geld voor de Vrijwilligers Centrale Huizen. 

 
Nadat er diverse vragen werden gesteld aan én werden beantwoord door mevrouw 
Westrum, nam de commissie het inspreken ter kennisgeving aan. 
Na het inspreken heeft de commissie besloten een werkbezoek aan de Vrijwilligers 
Centrale in te plannen om, mede op basis van het jaarverslag van de Vrijwilligers 
Centrale, verder in gesprek te komen.  
 
• Ingesproken werd door mevrouw Sanders en de heer Faqiri namens het 

jongerenpanel, tevens geagendeerd onder agendapunt 7.2. 
 

Nadat er diverse vragen werden gesteld aan én werden beantwoord door beide 
insprekers, werd één en ander meegenomen bij de behandeling van agendapunt 7.2. 

  
7. Behandelpunten. 
  
7.2 Voortzetting jongerenpanel 
         Advies commissie:  
         De vertegenwoordigingen van de fracties VVD, ChristenUnie, SGP, Dorpsbelangen 

Huizen, D66, GroenLinks behielden een standpunt voor en namen het voorstel mee 
terug voor overleg met de fractie. 

  
  De vertegenwoordigingen van de fracties van Leefbaar Huizen, CDA, PvdA en 

Transparant Huizen, adviseerde de raad in te stemmen met het voorstel. 
  
 Toezegging: 

•  Wethouder Van der Kleij vond ook dat digitaal participeren een mooi middel is en 
zegde toe dit mee te nemen bij voortzetting van het jongerenpannel.  

 
7.1 Verbonden partijen, waaronder regio Gooi en Vechtstreek en MRA 

Er waren twee resumés ontvangen. 
Geen vragen, de resumés werden voor kennisgeving aangenomen. 

 
7.3 Visie sociaal domein 2023-2030 
  Advies commissie:  
  De vertegenwoordigingen van de fracties van Transparant Huizen, PvdA, GroenLinks, 

D66, SGP en Leefbaar Huizen adviseerde de raad in te stemmen met het voorstel. 
  De vertegenwoordigingen van de fracties CDA, Dorpsbelangen Huizen, ChristenUnie 

en VVD behielden een standpunt voor en namen het voorstel mee terug voor overleg 
met de fractie.  

  
7.4 SPUK aanvraag en bijhorend plan van aanpak 
         Wethouders Van der Kleij en Van Werven bedanken de commissie voor de wensen en 

bedenkingen die zijn ingebracht en nemen deze mee.   
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7.5   Aanwijzing lokale omroep 
 Advies commissie:  
 De commissie adviseerde unaniem in te stemmen met het voorstel. 
 Het voorstel zal als hamerstuk worden geagendeerd voor de raadsvergadering van  
 13 juli 2023. 
 
7.6 Mededeling wethouder Van Werven over tweede tranche subsidieaanvragen 

ondersteuning lokale culturele infrastructuur II   
7.7    Mededeling over evaluatie cultuurnota ‘Verbindend en verrassend eigen’  
         2020-2023 

  Agendapunten 7.6 en 7.7 werden in samenhang met elkaar behandeld. 
De raadswerkgroep voor cultuur geeft voor de zomervakantie input t.b.v. de 
cultuurnota; wethouder Van Werven gaf aan dat het de bedoeling is om voor de 
begroting deze cultuurnota te hebben vastgesteld. 
    

Toezegging 
• Wethouder Van Werven zegde toe dat zij zal doorgeven hoeveel er van de 

budgetten (2 tranches) over is. Ook gaat zij kijken naar het ontschotten. 
  
7.8 Rapport Kinderombudsman (ingekomen stuk) 
 Vanwege de tijd besloot de commissie dat de vragen t.a.v. dit agendapunt schriftelijk 

gesteld kunnen worden aan het college. 
  
7.9 Mededeling wethouders Van der Kleij en Van Werven over voorstel invulling 

besparingsmaatregel specialistische begeleiding 
 Vanwege de tijd besloot de commissie dat de vragen t.a.v. dit agendapunt schriftelijk 

gesteld kunnen worden aan het college. 
 
7.10 Mededeling wethouders Van der Kleij en Van Werven over Sociaal Domein 

jaarrekening Huizen  
 Vanwege de tijd besloot de commissie dat de vragen t.a.v. dit agendapunt schriftelijk 

gesteld kunnen worden aan het college. 
 
7.11 Mededeling wethouder Van Werven over onderzoek tot herbestemming  

Draaikom 2  
 Vanwege de tijd besloot de commissie dat de vragen t.a.v. dit agendapunt schriftelijk 

gesteld kunnen worden aan het college. 
   
8. Financiële overzichten commissie 
8.1  Toezeggingenlijst bijgewerkt tot en met de laatste raadsvergadering 

Toezegging 25 mag afgevoerd worden.. 
 Overige aanvullingen op de toezeggingenlijst werden voor kennisgeving aangenomen. 
  
 Toezegging 

• Wethouder Van der Kleij zegde toe z.s.m. met een toelichting te komen op 
toezegging 30 en 33. 
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9. Rondvraag 
Er werden geen vragen gesteld. 

   
 Sluiting 

Niets meer aan de orde zijnde sloot de voorzitter de vergadering om  23.28 uur. 
 
 

Aldus (gewijzigd) vastgesteld in de vergadering van 12 september 2023. 
 
De commissiegriffier, De voorzitter, 
 
 
 
 
 
 
 
Aan de toezeggingenlijst toe te voegen toezeggingen 
• Wethouder Van der Kleij vond ook dat digitaal participeren een mooi middel is en zegde 

toe dit mee te nemen bij voortzetting van het jongerenpannel.  
• Wethouder Van Werven zegde toe dat zij zal doorgeven hoeveel er van de budgetten 

(2 tranches) over is . Ook gaat zij kijken naar het ontschotten. 
• Wethouder Van der Kleij zegde toe z.s.m. met een toelichting te komen op toezegging 

30 en 33. 
 


